
   

Vassås Bygdekvinnelag 

Referat til styremøte 27.04.22   

Sted: Hjemme hos Reidun S. Green 

Tilstede: Birgith Johansen, Algide Simones, Turid Vaaden og Reidun S. Green  

Forfall: Marit Green Tymczuk, May-Britt Haslestad og Lene Pleym Myhrvold 

Birgith Johansen ledet møte  

Reidun S. Green referent i sekretærens fravær 

1. Referat forrige styremøte 

Referat fra styremøte 3.3.22 godkjent 

 

2. Invitasjon fra Vestfold BK, kaffe og pratsamling 4/5-22. Sak som skal diskuteres er bl.a. 

adventskalender. 

Konklusjon: Birgith Johansen og Reidun S. Green deltar på Zoom. Styret er positive til salg av 

adventskalender i førjulstida og foreslår å bidra med to gevinster til sammen inntil kr 1000. 

 

3. VÅR DAG – FRIVILLIGHETENS ÅR. Norges bygdekvinnelag har valgt 16. oktober som også er FNs 

matvaredag som VÅR DAG. Det er utarbeidet en brosjyre.  Skal vi ha noe denne dagen? Samarbeid 

med andre lag? Fokus på matkultur og inkludering. 

Konklusjon: Vi planlegger en aktivitet hvor det kan lages matretter fra flere kulturer. Leder 

kontakter Vassås Vel og spør om de kan være med på et slikt arrangement. Søker NBK om kr 5000 

til støtte til gjennomføringen. 

 

4. Lagring av utstyr, ryddedag og dugnad for å få på plass til utstyr 

Konklusjon:  

Birgit Johansen møter på Granly 12. mai kl.18. Hun tar med aktuelt utstyr som bålpanner mm. Fint 

om andre i styret møter. 

 

5. Ukraina – flyktninger. Skal vi forta oss noe? 

Konklusjon:  

Vi har foreløpig Språkkafeen som aktuell arena. Forøvrig oppfordrer vi medlemmene til å bidra 

der de kan.   

 

6.  Aktivitetsplan: Sjekk status de neste møtene før sommeren. Er alt på plass her?  

Konklusjon:  

- 3. mai: Kirkestua med besøk hos May-Iren Aasen – i puljer – dersom vi blir mange. Reidun S. 

Green ansvar for bevertning. 

- 11. mai: Besøk til Rønneberg gartneri. Birgit Johansen ansvar for kake og kaffe sammen med 

Reidun S. Green. 

- 14. juni: Tur til Greens hytte på Hajern. Blir gjennomført som sommertur og samtidig som en del 

av turprosjektet. Bilvei fram til hytta. Husk påmelding til Birgith Johansen. Se forøvrig 

aktivitetsplanen 

 

7. Innkjøp av mer utstyr til prosjekt. Status bruk av midler pr. dags dato. 

Det er brukt ca. halvparten av midlene fra Gjensidigestiftelsen.  

Konklusjon: Enighet om å kjøpe T-skjorter til medlemmene med liten og stor logo. Drikkeflaske m/ 

logo. Regulerbare gå staver. Refleksvester m/ vår logo. Sitteunderlag.  Birgith Johansen innhenter 



   

pristilbud på T-skjorter. Reidun S. Green sender spørsmål til medlemmene om aktuell størrelse på 

egen T-skjorte. 

 

8. Turgruppa: plan for resten av halvåret? Tur til hytta til Reidun: skal vi la det gå som en del av 

prosjektet og kjøpe inn mat osv. på prosjektet? 

Konklusjon: Turgruppa bestemmer turer videre. Turen til Greens hytte på Hajern tar vi som en del 

av prosjektet og som sommertur jf. sak 6 overfor. 

 

9. Nøkkel Granly. Ingrid Alice tok kontakt og sjekket om vi hadde nøkler. De skulle finne ut hvor 

mange nøkler som var i omløp. Sa ifra at vi ønsket egen nøkkel. 

Tas til orientering: Vassås Vel setter opp nøkkel boks ute.  

 

10.  Henvendelse ang. forfatterbesøk/ foredrag av Leif Ekle. 

Konklusjon: Ikke aktuelt nå. 

 

11. Innlegg Jarlsberg leserinnlegg, innlegg etter foredrag. Skryt fra Helle i bygdekvinnelaget.  

Leder informerte om leserinnlegg om gratis skolemåltid i Jarlsberg avis sammen med 

bygdekvinnelagene Hof og Hillestad. Artikkel i Jarlsberg avis om foredraget til Linda Aakerholt på 

Granly om Jan Mayen. «Skrytemelding» fra kommunikasjonsrådgiver Helle i NBK - Vassås 

Bygdekvinnelag dukker stadig opp på topplistene over hvem som har mest trafikk på nettsiden. 

Tas til orientering 

 

12. Eventuelt: 

a) Spørsmål fra leder Vassås Vel om medlemmene i Vassås Bygdekvinnelag kan bidra med 

rydding og vasking på Granly etter arrangementer.  

Konklusjon: Styret mener at Vassås Bygdekvinnelag ikke kan påta seg å rydde og vaske etter 

arrangementer. Medlemmer kan naturligvis bidra på eget initiativ. 

b) Info om nye priser for å leie av Granly 

Tas til orientering 

 

c) Spørsmål fra Vassås vel v/ Turi-Mette Ljøterud om Vassås Bygdekvinnelag kan være med på 

Infobrosjyre. 

Konklusjon: Birgith Johansen lager utkast om Vassås Bygdekvinnelag til gjennomgang av styret 

før hun sender til Vassås Vel. 

 

d) Eidsfoss og Hof pensjonistforening har spurt om vi kan delta på eldredagen 1. oktober. 

Planleggingsmøte 12. mai kl 14.00 på Hof Sanitets hus. 

Konklusjon: Tar ikke stilling til om Vassås bygdekvinnelag kan delta eller ikke før vi vet mer 

om hva som forventes av oss. Reidun S. Green møter på planleggingsmøtet for å få vite mer 

om arrangementet.  

 

e) Antall medlemmer i Vassås Bygdekvinnelag pr. dags dato: 28 medlemmer. 

Tas til orientering 

 

 


